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Lončar:Epidemija gripa prijavljena u tri okruga u Srbiji 

Epidemija sezonskog gripa u Srbiji prijavljena je na teritoriji grada Beograda i u tri okruga - Pirotskom, 
Mačvanskom i Zlatiborskom, izjavio je danas ministar zdravlja Zlatibor Lončar. 

Gostujući na TV Pink, Lončar je rekao da je to uobičajena situacija za ovo doba godine, dodajući da je 20 
odsto manje obolelih građana ove godine, u odnosu na prošlu. 

Razlog tome, objasnio je on, jeste sve veći broj vakcinisanih građana, navodeći da ih je ove sezone 
vakcinisano oko 300.000. 

- Ovoga puta ima manje gripa, a više respiratornih infekcija, jer je vakcinacija dala rezultate i mi smo na 
dobrom putu da se sve više ljudi vakciniše i sve vise ljudi shvata koliko je to značajno, zato ćemo u tom 
pravcu nastaviti - rekao je Lončar. 

Posebno je apelovao na hronične bolesnike da se vakcinišu koji su, kaže, najugroženiji, jer je njihov 
imunitet narušen i teže se bori sa virusima. 

Neki od načina da se prehlada izbegne, kaže Lončar, jeste što redovnija ishrana, unos kvalitetnije hrane 
pune vitamina, više sna, češće pranje ruku i izbegavanje druženja sa ljudima tokom prehlade, ali i da se 
izbegava okruženje u kojima ima prehlađenih. 

Govoreći o koronavirusu, Lončar je rekao da je Svetska zdravstvena organizacija (SZO) dobro odradila 
svoj deo posla, podigla svest i ukazala na koji način da se države zaštite i brzo reaguju u slučaju pojave 
tog virusa. 



 
 

Lončar ističe da su juče predstavnici SZO posetili Ministarstvo zdravlja i kontrolisali njihov rad, a odgovor 
SZO je bio, kaže ministar, da se u Srbiji radi više od onogo što se očekuje. 

- Da li će se koronavirus pojaviti kod nas, to niko ne može da garantuje, zavisi od mnogo faktora, radimo 
sve da to sprečimo. Da li je to moguće, nisam siguran, jer živimo u takvom vremenu kada ne možete da 
zatvorite granice - ukazao je Lončar. 

Ističe da struka u Srbiji radi sve što je u njenoj moći, da sve sumnjive osobe smeštaju u karantin, da se 
njihovo stanje prati, kao i stanje osoba sa kojima su oni bili u kontaktu. 

Lončar podvlači da je najbitnije da se ne diže panika, da se o svemu obaveštava javnost i da se 
koronavirus ne zloupotrebljava u političke svrhe. 

 

 

VLADA SRBIJE OBEZBEDILA SREDSTVA Za lečenje retkih bolesti u ovoj godini 2,4 MILIJARDE DINARA 

Za lečenje obolelih od retkih bolesti za 2020. godinu Vlada Srbije obezbedila je sredstva u iznosu od 
2.400.000.000 dinara.  

Navedena sredstva biće upotrebljena za lečenje obolelih koji se već nalaze na terapiji, kao i za lekove 
namenjene pacijentima koji započinju terapiju, a za koje je Republička stručna komisija za retke bolesti 
donela odluku da je njihovo lečenje neophodno i prioritetno, saopštila je vladina Kancelarija za saradnju 
sa medijima posle sednice Vlade. 

https://www.blic.rs/retke-bolesti


 
 

 

 

Državni sekretar Ferenc Vicko: Niš ima najviše lekara, a Nišlije se najviše žale 

Državni sekretar u Ministarstvu zdravlja Ferenc Vicko izjavio je u Nišu da taj grad ima najviše lekara po 
glavi stanovnika, čak dva puta više nego Srem, ali da se Nišlije najviže žale na nedostak lekara. 

Vicko je bio jedan od učesnika sinoćnje debate „Diplome bez granica – ko će da nas leči?“ zajedno sa 
direktorom Kliničkog centra Niš Zoranom Radovanovićem, doktorom Dečje interne klinike Sašom 
Živićem, predsednikom Sindikata lekara i farmaceuta Srbije Radetom Panićem i direktorom Kliničkog 
centra Niš Zoranom Radovanovićem. 

Prema rečima Vicka, jednog od učesnika sinoćnje debate „Diplome bez granica – ko će da nas leči?“, 
naša zemlja ima stalno oko 110.000 zaposlenih u zdravstvu i nema veliki nedostataka lekara i 
medicinskih sestara. 

„Ne kažem da je to optimalan broj, ali je sistem navikao u zadnjih 20, 30 godina da radi sa tolikim brojem 
ljudi. Zvanična analiza je pokazala da smo prošle godine imali pedesetak, šezdesetak lekara manje nego 
ranijih godina i par stotinak sestara manje“, izjavio je Vicko. 

Kako je kazao naša zemlja nema problem migracije lekara koja bi jače uticala na manjak kadrova, ali 
tome doprinosi i to što imamo „zaista veliki broj medicinskih fakulteta“. 

„Zdravstveni sistem nema potrebe za tolikim brojem lekara, ali je sada to ispalo u neku ruku dobro jer 
imamo višak koji možemo još uvek zaposliti, jer neće baš svako da ode u inostranstvo“, kazao je Vicko. 



 
 

On je rekao da Ministarstvo zdravlja nema podatak koliko medicinskih sestara i lekara godišnje napusti 
zemlju, jer ukoliko neko želi da ode iz zemlje nije dužan nikome da za to polaže račune. 

„Brojka od 700 licenci izdatih lekarima prošle godine ne znači da su svi ti ljudi napustili zemlju. Neko 
uzme licencu pa ne ode nigde, neko je uzme pa radi vikendom ili za vreme godišnjih odmora. Dosta ljudi 
se i vrati, jer im napolju ne odgovara iz raznoraznih razloga“, izjavio je Vicko. 

Prema njegovim rečima, zarade zaposlenih u zdravstvenim ustanovama su od 2015. godine duplirane i 
sada lekar specijalista ima platu od oko 100.000 dinara.  

Direktor Kliničkog centra Niš Zoran Radovanović kazao je na debati da ta zdravstvena ustanova ima 
dovoljno lekara i sestara u odnosu na opremu koju ima. 

„Na nekim klinikama imamo višak lekara, na primer na internističkim klinikama, ali na nekim klinikama 
trebalo bi da bude više lekara, poput vaskulanih hirurga. Sa ministarstvom smo se dogovorili da 
povećavamo broj jer se medicina svakog dana modernizuje“, izjavio je Radovanović. 

Prema njegovim rečima, Klinički centar Niš ima trenutno 688 lekara i 1.800 medicinskih sestara. 

„Mi u Kliničkom centru imamo 700.000 pregleda godišnje i naravno da možemo da primimo još ljudi. Pre 
tri dana je izašao konkurs za zapošljavanje 137 medicinskih i nemedicinskih radnika, a u narednih mesec 
ili dva primićemo još dvadesetak lekara“, izjavio je Radovanović. 

On je kazao da već par meseci nije potpisao ni jedno rešenje o neplaćenom odsustvu i dodao da se 
trenutno na neplaćenom odsustvu iz te zdravstvene ustanove nalazi 10 lekara i 62 medicinske sestre. 

„Od oko 700 lekara u celoj Srbiji koji su podneli zahtev za licencu iz Niša ima pedesetak lekara. Ima puno 
lekara koji rade u Nišu i na klinikama u okolnim zemljama, Crnoj Gori, Makedoniji, Banjaluci. Uzmu 
godišnji odmor, rade jedan mesec pa se vrate. Imaju pravo na to“, rekao je Radovanović. 

Lekar Dečje interne klinike KC Niš Saša Živić istakao je da odgovorno tvrdi da u niškom Kliničkom centru 
nema dovoljno lekara, ali da to „od establišmenta nikada nećete čuti“. 

„Vlast naravno tvrdi da je sve idealno i ima mehanizme da nam to potkrepi, ali stvari su mnogo 
drugačije. Nema ko da nas leči. Bio sam protiv toga da mladi lekari idu u Nemačku, ali nema drugog 
rešenja. Klinički centar Srbije sad zapošljava 17 lekara, a šta da radi preostalih 2.983 nezaposlenih. Šta da 
rade ovde bez posla, čemu da se nadaju“, naglasio je Živić. 

On je rekao da će sa niške Klinike za dečje interne bolesti uskoro u Sloveniju otići jedini lekar koji može 
efikasno da zbrine pacijenta, a u roku od tri godine u penziju će otići devet lekara. 

„Iz porodilišta će u roku od pet godina otići u penziju 10 lekara, a ostaće dva, tri. Ukoliko u porodilištu 
imate i jednog lekara koji je mlađi od 55 godina, ja pristajem da se spalim. Na Klinici za dečje interne 
bolesti imamo samo dva neonatologa i oba su starija od 50 godina“, izjavio je Živić. 

Predsednik Sindikata lekara i farmaceuta Srbije Rade Panić kazao je da zdravstveni sistem u našoj zemlji 
ima manjak od 15 odsto zdravstvenih radnika. 



 
 

„Mi imamo na birou 3.500 lekara i 9.000 medicinskih sestara. Svi da se zaposle taman bi bilo koliko nam 
treba. Priča se o hiperprodukciji kadrova, ali valjda je bolje da imate veći izbor kadrova, nego da ih 
nemate“, izjavio je Panić. 

On je dodao da zapošljavanje lekara mora da se planira najmanje 15 godina unapred, a to se ne radi iako 
je starosa struktura zaposlenih lekara katastrofalna. 

„Ono što stoji iza svega jeste velika povika na to da se državni zdravstveni sistem ukine, da kompletno 
primarno zdravstvo pređe u privatne ruke. Neko smišljeno radi na tome da pacijentima i lekarima bude 
„sve preko glave“. Lekari će u inostranstvo, ali kako će se snaći građani, pitanje je“, istakao je Panić. 

Glavni problem je to, dodao je Panić, što se novac namenjen zdravstvu nenamenski troški. 

„Uporno tvrde kako nema dovoljno para. Ogroman se novac ulaže u zdravstvo iz Fonda za obavezno 
zdravstveno osiguranje i iz donacija i inostranstva, ali se ne troši namenski već odlazi u privatne džepove, 
koristi se za obezbeđivanje sigurnih glasova na izborima i za zapošljavanja koja su krajnji nepotizam“, 
naglasio je Panić. 

Debatu „Diplome bez granica – ko će da nas leči?“ organizovala je Nacionalna koalcija za decentralizaciju 
u okviru serije debata pod nazivom „Napokon Korisne Debate“. 

Debate imaju za cilj da nađu konkretna rešenja za goruće probleme u lokalnim sredinama. 

Do sada su „Napokon Korisne Debate“ održane u Paraćinu, Leskovcu i Bujanovcu. 

 

 

Svaki osmi stanovnik Srbije NEMA NIJEDAN ZUB, a polovina ih redovno pere 

Tek svaki drugi stanovnik Srbije pere zube više od jednom dnevno, a svaki osmi nema nijedan zub, 
pokazuju najnovija istraživanja. Šta je potrebno da se promeni takav stomatološki karton nacije – bolja 



 
 

prevencija ili da se stomatološke usluge vrate pod okrilje osnovne zdravstvene zaštite i budu besplatne 
za sve građane, kako je bilo do 2005. godine? 

Prema statistici, retki su oni koji redovno kontrolišu zube. A koliko je važno da idemo na preventivne 
preglede i vodimo računa o oralnoj higijeni pokazuju istraživanja, po kojima je loše oralno zdravlje 
povezano sa razvojem kardiovaskularnih, respiratornih i mnogih drugih bolesti. 

- Nije sjajno oralno zdravlje stanovništva Srbije, ali nije razlog samo to što nije pokriveno zdravstvenom 
zaštitom. Dosta je razlog i nemarnost naših pacijenata. Obično čekaju do kraja i kada dođu obično 
nastaju komplikacije - napominje profesor dr Aleksa Marković, dekan Stomatološkog fakulteta u 
Beogradu. 

To nije sve. 

- Loša kultura higijene usne duplje, jer postoji jedno staro dobro pravilo počev od malog uzrasta, da deca 
ne treba da peru zube do šeste godine, jer su to mlečni zubi, oni će ispasti - novodi prof. dr Berislav 
Vekić, državni sekretar Ministarstva zdravlja. 

Od 2005. godine pravo na besplatno lečenje u državnim ustanovama imaju deca do 18 godina, studenti 
do 26 godina, trudnice, socijalno ugrožene kategorije stanovništva i stariji od 65 godina. Kako saznaje 
RTS, u besplatno lečenje bi mogao da se uključi i privatni sektor, ali delimično. 

- Radimo na tome da sklopimo ugovore sa privatnicima za stomatološke usluge, na prvom mestu za decu 
i to ćemo prvo uvesti za kategoriju dece sa posebnim potrebama, potom decu sa određenim oboljenjima 
i onda ćemo razmišljati o drugim kataegorijama - ističe prof. dr Sanja Radojević Škodrić v.d. direktorka 
RFZO-a. 

Državni sekretar Ministarstva zdravlja napominje da je ministarstvo u stalnoj komunikaciji sa komorom 
stomatologa. 

- Poslednjih meseci intenzivno smo sarađivali upravo na stvaranju zakona o dentalnoj medicini, koji će 
jasno definisati šta će pripasti iz domena stomatologije državnom sektoru, a šta privatnom - dodaje 
Vekić. 

Studenti izvade 1.600 zuba godišnje 

Do tada na Stomatološkom fakultetu već postoji program u okviru kojeg na studentskim vežbama 
pacijenti ne plaćaju usluge. Sve što studenti rade pacijentima, kontrolišu nastavnici. 

- U toku godinu dana naši studenti izvade 1.600 zuba u okviru programa, plombi 4.000 hiljade, lečenja 
2.000, totalnih proteza 1.400 , keramičkih krunica 2.000, sve u okviru besplatnih programa - navodi 
profesor Marković. 

Pacijente koji vode računa o zdravlju zuba, trenutno, najjednostavnije vađenje zuba košta od 800 dinara, 
plomba je do 3.000, a krunica, u zavisnosti od kvaliteta, i do 20.000 dinara. 



 
 

 

Šećerna bolest godišnje ubije više od 3.000 ljudi 

NOVI SAD: Prema proceni Instituta za javno zdravlje Srbije, u Republici Srbiji, bez Kosova i Metohije, od 
dijabetesa boluje približno 750.000 osoba ili 13,2 odsto odraslog stanovništva. 

U Srbiji je u 2018. godini bilo 234 novodijagnostikovanih od dijabetesa tipa 1, od čega je u Vojvodini njih 
72, i to isti broj muškaraca i žena, po 36. Dijabetes tip 2 u 2018. godini otkriven je kod 13.820 stanovnika 
Srbije, od čega je u Vojvodini bilo njih 5.566 i to 2.751 muškarac i 2.815 žena, pokazuju iz nedavno 
objavljene analize Instituta za javno zdravlje Srbije “Dr Milan Jovanović Batut”. 

Kada je reč o umrlima od ove bolesti, od svih tipova dijabetesa u uzrastu od 0 do preko 75 godina u Srbiji 
je zabeleženo 3.178 smrtnih slučajeva i to 1.439 muškaraca i 1.739 žena. U Vojvodini su ukupno umrle 
784 osobe i to 351 muškarac i 433 žene. 

Od dijabetesa tipa 1 u Srbiji je umrlo 898 osoba, 423 muškarca i 475 žena, od čega je u Vojvodini 
zabeleženo 325 smrtnih slučajeva i to kod 147 muškaraca i 178 žena.  Od dijabetesa tipa 2 u 2018. godini 
u Srbiji je ukupno umrlo 1.857 osoba i to 834 muškarca i 1.023 žene, a dok su u Vojvodini od posledica 
ove bolesti preminule 342 osobe i to 155 muškaraca i 187 žena. 

Uloga Registra za dijabetes 

Osnovna uloga Registra za dijabetes je da omogući utvrđivanje incidencije dijabetesa po uzrastu, polu, 
mestu obolevanja i tipu dijabetesa; kontinuirano praćenje kretanja stopa incidencije tokom vremena; 
analizu stope preživljavanja pacijenata sa dijabetesom; izračunavanje izgubljenih godina života i godina, 
života sa nesposobnošću; utvrđivanje direktnih i indirektnih troškova lečenja dijabetesa, nastalih zbog 
privremene ili trajne onesposobljenosti ili prevremene smrti. 

Kako je u recenziji izveštaja naveo akademik, endokrinolog profesor dr Nebojša M. Lalić, dijabetes se, 
nažalost, širi u obliku pandemije i u svetu i kod nas. U tom smislu, ova narastajuća opasnost ima veliki i 
klinički i javnozdravstveni značaj. 



 
 

U suprotstavljanju ovoj opasnosti, poznavanje incidencije i prevalencije dijabetesa u Srbiji, kako ukupno 
tako i po regionima, ima izuzetno veliko značenje. S druge strane, u našoj zemlji do sada nije postojao 
organizovan populacioni registar iz koga bi se mogli analizirati navedeni parametri i procenjivati stanje i 
razvoj dijabetesa, kao i efikasnost mera dijabetološke zaštite, kazao je dr Lalić. 

Analizirajući obrađene podatke, mnoge nove činjenice o ispoljavanju dijabetesa u Srbiji postaju sada prvi 
put dostupne stručnoj javnosti. Poseban značaj u tom smislu ima potpuno nova slika incidencije kako 
tipa 1, tako i tipa 2 dijabetesa, koja relativizuje dosadašnje raširene stavove o razlici u incidenciji između 
severa i juga Srbije i ukazuje da je ova distribucija mnogo složenija, tako da zahteva posebno praćenje u 
svakom od regiona naše zemlje. Rezultati prikazani u Izveštaju biće adekvatna i strukturisana osnova za 
dalje praćenje čiji će rezultati biti publikovani jednom godišnje. U istom smislu, dobijeni podaci biće od 
izuzetne koristi za koncipiranje i sprovođenje Nacionalnog programa Rane detekcije i prevencije tipa 2 
dijabetesa koji je upravo u toku. 

 

Institut za transfuziju krvi: Zalihe na minimumu, poziv dobrovoljnim davaocima 

Stanje zaliha krvi je relativno stabilno, u ovom trenutku ima rezervi krvi za dva dana, a najviše nedostaju 
nulta i A krvna grupa.  

Iz Instituta za transfuziju krvi Srbije pozivaju građane da daju krv, kako bi se, kažu, zimski period koji je 
jedan od najkritičnijih po pitanju odziva davalaca, lakše prebrodio. 

Gordana Antuljeskov iz Instituta za Tanjug kaže da su epidemija gripa, zimski raspusti i odmori značajno 
doprineli da se broj davaoca krvi smanji, i podseća da su sve krvne grupe potrebne.  



 
 

Prema njenim rečima, zbog epidemije gripa od ponedeljka neće raditi punkt u Urgentnom centru i ističe 
da će ekipe biti dežurne tokom čitavog predstojećeg vikenda na više lokacija.  

Svi dobrovoljni davaoci krvi imaju obezbeđene dobre uslove u Institutu za transfuziju krvi, a Antuljeskov 
ističe da je unošenje vode najvažniji faktor za sve davaoce krvi.  

Institut za transfuziju krvi dobrovoljnu akciju davanja krvi organizuje u petak na Novom Beogradu kod 
Hrama Svetog Dimitrija od 11 do 16 sati.  

Tokom vikenda, akcije će se organizovati na Vidikovcu kod Hrama Svetog Preobraženja Gospodnjeg od 9 
do 14 sati i u nedelju u Ovči u Hramu Svete Petke od 10 i 30 do 14 i 30 sati.  

Svakog dana od 7 do 19 sati dobrovoljni davaoci mogu dati krv u Institutu za transfuziju, u Ulici Svetog 
Save 39. 

 

 

Program rehabilitacije za dijabetičare na insulinskoj terapiji u banji "Junaković" 

APATIN - Specijalna bolnica za rehabilitaciju “Junaković” uvela je program prevencije, nastanka i razvoja 
komplikacija kod osoba obolelih od šećerne bolesti, starijih od 18 godina, na insulinskoj terapiji, a koji je 
omogućen uredbom Vlade Srbije krajem 2019. godine. Specijalna bolnica za rehabilitaciju “Junaković” 
raspolaže sa 140 smeštajnih kapaciteta i pruža usluge medicinske rehabilitacije osobama obolelim od 
neuroloških, reumatskih i ortopedskih oboljenja. 

Oboleli od dijabetesa na insulinskoj terapiji dolaze na desetodnevni boravak u Specijalnu bolnicu za 
rehabilitaciju “Junaković”. Dobijaju dijagnostiku, terapiju, imaju redovne fizičke aktivnosti i pravilnu 
ishranu. Pacijenti, koji više decenija imaju dijabetes, prvi put su u apatinskoj banji i ističu da im oporavak 
prija, uče kako sprečiti razvoj i nastanak komplikacija koje uzrokuje šećerna bolest. 



 
 

"Teška je bolest dijabetes, ako se ne čuvaš možeš da ostaneš bez ruke ili noge. Bila sam trideset godina 
na tabletama, a posle toga mi je prepisan insulin", rekla je Ismeta Tutović, pacijent iz Beograda. 

"Poslednjih 14 godina sam dijabetičar, bila sam na tabletama svih tih godina, a od avgusta prošle godine 
sam na insulinu", kazala je Marija Popović, pacijent iz Novog Sada. 

U odnosu na dijagnozu i kliničku sliku pacijentima su na raspolaganju različite medicinske terapije. 

"Prilikom boravka kod nas pacijente pregleda internista kardiolog, internista endokrinolog, imaju 
program fizičke aktivnosti sa našim fizioterapeutom. Pošto imaju degenerativne promene na 
zglobovima, mi smo uključili i fizikalni tretman. U toku programa imaju četiri edukativne radionice. Uz 
puno razumevanje pokrajinskog Sekretarijata za zdravstvo i Ministarstva zdravlja nama je Vlada Srbije 
prošle godine u septembru odobrila proširenje indikativnog područja. Indikaciju smo dobili na 
neodređeno vreme. Za ovu godinu smo dobili za sprovođenje rehabilitacije 45.000.000 dinara", saopštila 
je dr Dragana Mrđenov, v.d. direktor Specijalne bolnice za rehabilitaciju “Junaković” Apatin. 

U našoj zemlji postoje samo dve banje koje sprovode ovakav program, a zdravstveno rehabilitacioni 
centar u Apatinu je jedini u Vojvodini. 

U svetu od dijabetesa boluje preko 420 miliona ljudi, u Srbiji 700.000, od čega u Vojvodini više od 
270.000 ljudi. Treća bolest u našoj zemlji koja je uzrok smrtnosti stanovništva je upravo dijabetes. 

 

 

U Subotici otvoren centar za veštačku oplodnju 

SUBOTICA - Zajedničkim sredstvima Pokrajinske vlade, Grada Subotice, Vlade Mađarske i 
Internacionalnog kluba žena u Subotici je otvoren Centar za veštačku oplodnju. Osim ulaganja u opremu, 
Pokrajinska vlada će finansirati i same pokušaje vantelesne oplodnje. 



 
 

Svaki peti par u Vojvodini ne može prirodnim putem da dobije dete. Kako bi se ova statistika promenila, 
a broj porođaja povećao u Subotičkoj bolnici je otvoren Centar za veštačku oplodnju. Realizacija ideje 
otvaranja ovog centra, uz mnogo obećanja, trajala je više od deset godina. 

"Smatra se da jedan ovakav centar u nekoj sredini, naročito kod nas gde postoji negativan prirodni 
priraštaj i mali natalitet, može da podigne broj porođaja, otprilike, od četiri do šest procenata. Ja se 
nadam da ćemo mi to uskoro i pokazati u praksi sa svojim rezultatima", kaže upravnik službe za 
ginekologiju i akušerstvo Opšte bolnice u Subotici dr Aleksandar Radulović. 

Ceo projekat izgradnje objekta površine 375 kvadrata i nabavke opreme vredan je 300.000 evra, a 
finansiran je zajedničkim sredstvima Pokrajinske vlade, Grada Subotice, Vlade Mađarske i 
Internacionalnog kluba žena. Osim ulaganja u opremu, Pokrajinska vlada finansira i sam proces 
vantelesne oplodnje. 

"Pokrajina je od ove godine uvela svoju posebnu pronatalitetnu politiku i finansira sve one pokušaje 
žena do četrdeset i pete godine života i ne samo ta tri pokušaja nego i još dodatna tri pokušaja. 
Bezuslovna. Znači, da li neko ima jedno dete, nema dece, ima mogućnost da uđe u projekat Pokrajinske 
vlade. Zajedno sa tim radi se i na krioprezervaciji, odnosno mogućnosti zamrzavanja embriona, što ranije 
nismo imali", rekao je pokrajinski sekretar za zdravstvo dr Zoran Gojković. 

Pokrajinska Vlada ovim je nastavila sa ulaganjima u opremanje Opšte bolnice u Subotici, što je za 
rezultat imalo ili drastično smanjenje ili potpuno ukidanje lista čekanja na pojedinim odeljenjima. 
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